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دیدگــــــاه
نگاه ویژه مدعیان به »حذفی« 

مرحله یک هشتم نهایی رقابت های جام حذفی امروز با 
برگزاری چهار دیدار آغاز می شود. با توجه به حذف تیم های 
استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانمان آسیا به همراه 
گل گهر که نتوانست جایگزین یکی از این دو تیم شود، نگاه 
ویژه ای به این رقابت ها از سوی سه مدعی وجود دارد و از 
سویی دیگر، سایر تیم های حاضر در این رقابت ها به خصوص 
لیگ برتری های شاخص حاضر نیستند؛ نمایش ضعیفی ارائه 
کنند. تقویم مسابقات سرخابی ها و گل گهر آزادتر شده و آنها 
هرچه توان دارند در این رقابت ها خرج می کنند تا برنده نهایی 
نام بگیرند. از سویی، تیم هایی چون آلومینیوم، مس رفسنجان، 
پیکان، گل گهر سیرجان و حتی ذوب آهن و نساجی مازندران 
که بخت بسیار کمی برای قهرمانی در لیگ برتر دارند، 
فولادخوزستان را الگوی خود قرار خواهند داد. تیمی که 
فصل قبل قهرمان شد و در این فصل از لیگ قهرمانان آسیا 
در مرحله گروهی بازی های خود را آغاز می کند. رقابت ها 
جذاب و پایاپای خواهد بود و هیچ تیمی به آسانی حذف 
نمی شود. در این مرحله پرسپولیس و ذوب آهن به مصاف 
هم می روند. ذوب آهن در زمره تیم هایی قرار دارد که خیلی 
سخت به حریفان موقعیت گلزنی می دهد و اگر در استفاده 
از فرصت های خود قابلیت بیشتری داشت جایگاه بهتری در 
لیگ برتر کسب کرده بود. تقابل دو تیم در هفته یازدهم لیگ 
با برتری ۲ بر صفر نماینده تهران خاتمه پیدا کرد اما عامل 
اصلی رقم خوردن چنین نتیجه ای اشتباه عجیب و مرگبار 
دروازه بان ذوب آهن بود. این بار هم تیمی می تواند برنده نام 
بگیرد که دچار اشتباه کمتری شود و فرصت طلبی لازم را 
برای استفاده از غفلت حریف داشته باشد. فراموش نکنیم 
بزرگ ترین معضل پرسپولیس در این فصل ناتوانی در خلق 
موقعیت های متعدد است. سرخ پوشان در هر بازی نهایتا دو 
تا سه فرصت بهدست می آورند و به خاطر توانایی در استفاده 
از ضربات آخر به گل می رسند. اگر در این زمینه با بهبود 
کیفیت تیم در زمینه جذب بازیکن، شاهد پیشرفت باشیم 
بدون شک پرسپولیس حریف خطرناک تری برای رقبایش 
خواهد بود. در بازی با ذوب آهن هم فرصت طلبی رمز برتری 
پرسپولیس است. در خصوص مصاف آلومینیوم و سپاهان 
باید گفت طبیعتا در جام حذفی تیم ها با احتیاط بازی 
می کنند و سعی در به اشتباه انداختن حریف دارند تا بتوانند 
صاحب موقعیت گلزنی شوند. سپاهان با توجه به نتایجی 
که در این فصل از لیگ برتر گرفته و هزینه های فراوان انجام 
شده به شدت زیرفشار است. محرم نویدکیا نباید در اراک 
نتیجه را به تیم رسول خطیبی واگذار کند چون وداع در این 
مرحله از جام حذفی تبعات سنگینی به همراه دارد. این فشار 
روی خطیبی نیست و او با آرامش بیشتری تیمش را هدایت 
می کند چون کمتر کسی انتظار داشت در پایان نیم فصل اول 
آلومینیوم در میان تیم های مدعی قهرمانی باشد. با توجه به 
آخرین تقابل دو تیم که در هفته پانزدهم لیگ برتر با تساوی 
بدون گل به پایان رسید بدون شک شاهد بازی هوشمندانه ای 
از سوی نمایندگان اراک و اصفهان هستیم. مصاف نساجی و 
گل گهر هم تماشایی است. هر دو تیم جنگنده هستند و تقابل 
دو تیم در لیگ با حواشی از سوی سرمربی نساجی همراه شد 
و داور او را اخراج کرد. بنابراین این بار دو تیم جدیت زیادی 

برای برتری مقابل یکدیگر دارند. 

تسنیم: سایت روزنامه »الشرق« قطر گزارش داد؛ رامین 
رضاییان از تیم السیلیه جدا شده و این موضوع را به اطلاع 
مدیران این باشگاه قطری رسانده و به دنبال یافتن تیمی 
دیگر است، این در حالی است که مدیران باشگاه السیلیه هم 
به دنبال جذب بهترین بازیکنان برای جدایی از قعر جدول 
رده بندی لیگ ستارگان قطر هستند. طبق این گزارش؛ این 
بال ایرانی به همراه دیگر فوتبالیست های حرفه ای السیلیه این 
فصل نتوانست در این تیم خودش را به اثبات برساند، برای 
همین این باشگاه قطری به دنبال جذب یک نیروی هجومی 
دیگر به جای این بازیکن ایرانی است. رضاییان 31 ساله که 
تابستان ۲0۲0 از الشحانیه به الدحیل ملحق شد، پس از 
6 ماه حضور در این تیم در ماه ژانویه ۲0۲1 به طور قرضی 
به السیلیه پیوست. او در فصل جاری در 19 بازی برای این 
تیم به میدان رفت و آمار چهار گل زده و دو پاس گل را از خود 

برجای گذاشت. 

فوتبــالداخلــی

ستاره فرانسوی تیم فوتبال بارسلونا پیشنهاد این باشگاه برای 
تمدید قرارداد رو به پایان او را رد کرد. عثمان.دمبله به پیشنهاد 
باشگاه بارسلونا برای تمدید قراردادش نه گفت اما طبق ادعای 
خبرنگار اسپانیایی در پشت صحنه جنگی بزرگتر در جریان است. 
باشگاه بارسلونا از بلاتکلیف ماندن برای مشخص شدن آینده بازیکن 
فرانسوی ناراحت است و به همین دلیل هم به او هشدار داده که 
اگر نه حاضر به تمدید قراردادش شود، نه تا زمان باقی مانده به 
بسته شدن پنجره نقل وانتقالات به تیمی دیگر برود، تا پایان فصل 
دیگر رنگ زمین بازی را نخواهد دید که این اتفاق با توجه برگزاری 
جام جهانی در سال میلادی جاری، به ضرر او تمام خواهد شد. 
متئوآلمِانی مدیر ورزشی باشگاه بارسلونا امیدوار بود پیشنهادش به 
دمبله برای تمدید قراردادی که وارد سال آخرش شده، باعث ماندن 

داشت حقوق این بازیکن شود آن هم در حالی که باشگاه قصد 
او را به میزان قابل توجهی کاهش دهد اما 
این  مدیربرنامه های  موسی.سیسوکو 
بازیکن به او اطلاع داد که درخواستش 

رد شده است. دمبله که خریدش از 
دورتموند در سال ۲017 رقمی 
نزدیک به 140 میلیون یورو هزینه 
داشت، در 5 فصل حضـــورش در 
نیوکمپ ۲00 میلیون یورو حقوق 
گرفته است که به این ارقام باید 
۲0 میلیـــون یورو باید حــق 
کمیسیون مدیربرنامه هایش را 

هم اضافه کرد. 

بیــنالمــلل

احمدجمشیدیان
 کارشناس فوتبال 

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس اظهارداشت: از وزیرورزش 
به خاطر اعتمادی که به بنده و اعضای هیات مدیره داشت، تشکر 
می کنم. امیدوارم با همدلی و همراهی همه اعضای هیات مدیره 
آنچه که شایسته این باشگاه و هوادارانش است انجام دهیم. رضا 
درویش افزود: از آقای صدری و سمیعی که پیش از بنده زحمات 
زیادی را برای باشگاه پرسپولیس کشیدند تشکر می کنم. ما 
درحال حاضر وارث حجم زیادی از بدهی ها از ادوار گذشته در 
باشگاه پرسپولیس هستیم که باید با همدلی همه مجموعه باشگاه 
و هواداران این تیم مردمی مشکلات را حل کنیم. پیگیری در 

خصوص حذف پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا فعلا اصلی ترین 
کاری است که آن را دنبال می کنیم و هدف ما این است که 
بتوانیم این مشکل را حل کنیم و شاهد حضور پرسپولیس در 
لیگ قهرمانان آسیا باشیم. درویش درخصوص عملکرد کادرفنی 
این تیم نیز گفت: به زعم بسیاری از کارشناسان فوتبال کشور 
یکی از بهترین کادرهای فنی را در حال حاضر تیم پرسپولیس 
دارد و هیچگونه تغییراتی در کادرفنی باشگاه نخواهیم داشت. 
کادرفنی پرسپولیس نه تنها در ایران بلکه در آسیا نیز شاخص 
است. در راستای برطرف کردن مشکلات باشگاه از نظر و همفکری 

پیشکسوتان نیز قطعا استفاده خواهیم کرد. این باشگاه متعلق به 
همه پرسپولیسی هاست و در باشگاه وظیفه داریم که در خدمت 
همه پیشکسوتان و هواداران باشیم. وی ادامه داد: اقداماتی را در 
نظر داریم که برای باشگاه انجام دهیم. در وهله اول با توجه به 
شروع نیم فصل دوم باید درخواست ها و کمبودهای کادرفنی را 
مرتفع کنیم و اینکه تیم قوی تر شود و بتواند به امید خدا برای 
ششمین بار متوالی قهرمانی لیگ را به دست آورد. در مرحله بعدی 
باید با اهالی فن و حقوق دانان مجرب و ارگان های مربوطه جلساتی 
را برگزار کنیم که درخصوص برطرف کردن مشکلات پیش آمده 
برای باشگاه راه حلی پیدا شود. قصد دیگر ما این است که کارگروه 
اقتصادی با استفاده از افراد توانمند حوزه اقتصاد تشکیل دهیم که 

بتوانیم مشکلات مالی تیم را برطرف کنیم.

رضا درویش: 

تغییری در کادرفنی پرسپولیس نداریم

آرمان ملی: »محمدرضا یزدانی خرم« که می توان به عنوان »معمار 
والیبال ایران« از وی نام برد، روزگذشته جان به جان آفرین تسلیم کرد. 
یزدانی خرم در فدراسیون کشتی نیز عملکرد خوبی به یادگار گذاشت. 

 حضور در ورزش
در زمان ریاست محمدحسن غفوری فرد بر سازمان تربیت بدنی از 
یزدانی خرم دعوت شد تا با تزریق پول در رشته والیبال تغییرات رو به 
رشدی ایجاد کند. یزدانی خرم و گروهی از مدیران صنعتی کشور وارد 
ورزش شدند تا ورزش های مختلف را از حالت آماتوری به نیمه حرفه ای 
برسانند. یزدانی خرم در خصوص هدف ورود مدیران صنعتی به ورزش، 
گفته است: تا قبل از حضور ما در فدراسیون های مختلف می گفتند 
ورزشکاران ایرانی فقط در رشته های انفرادی مدال آور هستند و 
نمی توانند در رشته های جمعی مقامی به دست بیاورند؛ ما آمده 
بودیم این تابو را در ورزش ایران و این باور را در ورزش دنیا بشکنیم. 

 کارنامه در والیبال 
یزدانی خرم در سال 137۲ توانست پس از چهار سال تلاش در 
ایران در اجلاس سالیانه کنفدراسیون والیبال آسیا )ایِ وی سی( 
در حضور ۲9 کشور با ۲۸ رأی به عنوان عضو هیات رئیسه در بیاد. 
یزدانی خرم از سال 136۸ تا سال 13۸5 سکان هدایت فدراسیون 
والیبال را بر عهده داشت با برگزاری لیگ های منظم، آوردن مربیان 
خارجی برای تیم ملی جوانان و نوجوانان و گرفتن بودجه و تجهیزات 
برای فدراسیون والیبال توانست پیشرفت پایه ای را متوجه والیبال 
ایران سازد. در دوره ریاست وی، فدراسیون والیبال در سال های 137۸ 
و 1379 و 13۸1 به عنوان بهترین فدراسیون ورزشی ایران انتخاب 

شد. وی در خصوص برنامه اش گفته بود: »من والیبال را از روس ها 
یاد گرفتم و از یک متر و 9۸ سانتی متر یا یک مترو71 سانتی متر به 
پایین به هیچ وجه قبول نمی کردند، چون والیبال قدبلند می خواهد. 
معدل قدی ما در ایران  یک  مترو6۸ بود و من به یک متر و 9۸ رساندم؛ 

روس ها ۲مترو۲ سانتی متر هستند.« 
 حضور در کشتی 

یزدانی خرم در خصوص حضور در راس فدراسیون کشتی اظهار 
کرده است: »من با میل و رغبت خودم کشتی را انتخاب نکردم بلکه 
علی آبادی به زور من را به سمت کشتی هل داد؛ با این استدلال که 
والیبال یک مدال دارد و کشتی چهارده مدال، به من گفت کشتی 
مهم تر از والیبال است، برو به فدراسیون کشتی و کاری کن که این 
ورزش بیش از پیش مدال آور باشد. من هم باید از تصمیمی که گرفته 
شده بود اطاعت می کردم. باور کنید اصلا مایل نبودم در مجمع 
فدراسیون کشتی رأی بیاورم. در این خصوص هیچ فعالیتی هم 
نکردم ولی خوب تصمیمی بود که گرفته شده بود و اتفاقی بود که 
رخ داد.« یزدانی خرم از سال 13۸5 تا سال 1390 ریاست فدراسیون 
کشتی ایران را بر عهده داشت. در کشتی آزاد چند اتفاق ناخوشایند 
پی درپی باعث شد تا ایران از سکوهای قهرمانی دور شود اما مدال های 
متعددی که در کشتی فرنگی برای ایران کسب شد. وی در خصوص 
فدراسیون کشتی گفت: »دبیر« کشتی گیر خوبی در زمان خودش 
بود و الان هم این سمت را گرفته من توقع داشتم که بیاید هماهنگی 
کند و کار هایی که در 6 - 5 سال یاد گرفتیم را به او بگوییم، ولی او ادعا 
دارد می توانم و افرادی هم که گذاشته بچه های خیلی خوبی هستند، 

ولی آن طور که باید قوی باشند نیست. خادم هم همین طور بود و به او 
گفتم بزرگان کشتی را بیاورید. زمانی که من رئیس فدراسیون شدم 
4 تا 6 رئیس فدراسیون را هماهنگ کردیم و به منزل طالقانی رفتیم 
و گفتم از شما می پرسم چه کسی را مربی تیم ملی بگذارم. مرا نگاه 
کرد و گفت من بگویم چه کسی را بگذارید؟ گفتم بله. شما چند سال 
رئیس فدارسیون بودید و کنار رفتید و الان من آمده ام، شما کمک 
کنید. گفت کاوه و... را بیاورید که قبلا هم بوده اند. من هم همان افراد 
را آوردم، موفق هم بودیم. با آدم های بزرگ کار کنیم که بزرگ شویم. 
با آدم های کوچک کار نکنیم که کوچک شویم. برخی کوچک انتخاب 

می کنند تا خودشان مدیر بمانند. 
 مخالفت با وزارت ورزش

یزدانی خرم از مدیران مخالف تبدیل سازمان تربیت بدنی به 
وزارت ورزش وجوانان بود. یزدانی خرم در خصوص این موضوع، گفته 
است: »برای اینکه زمانی که سازمان بود کمک های غیرسازمانی را 
می توانست دریافت کند، ولی الان که وزارتخانه شده، از وزارتخانه 
دیگر حق دریافت کمک ندارد و در اینجا حبس شده ایم. اگر جایی 
بخواهیم کمک بگیریم برای آ نها ممنوع است که به وزارتخانه دیگری 
کمک کنند. وقتی سازمان بودیم راحت کمک ها را می گرفتیم. 
الان کمیته ورزش که در مجلس تشکیل می شود، خروجی از آن 
نمی بینیم. در 40 سالی که گذشت یک آماری داریم، آقا دستور 
داده اند در آمار 40 سال را دربیاوریم،  اگر جوانان سوال کنند در 40 
سال گذشته چه کار کرده اید ما آمار را داشته باشیم. کسانی که برای 
ورزش کار کرده بودند را دعوت کردیم، خاطرات آنها را نوشتیم. اگر 
کارنامه 40 ساله را به شما ارائه بدهم باور نمی کنید این میزان کار شده 
است. چقدر زمین چمن، استادیوم، سالن ورزشی، امکانات ورزشی 
و... داریم! اکثر اینها را نمایندگان مجلس درست کردند. حالا درد ما 
این است که ما آمار داریم، امکانات داریم، ولی مربی به اندازه کافی 
نداریم که آنجا فعالیت کند. سالن همین طور بلاتکلیف مانده است، یا 
انباری می کنند یا اجاره می دهند. اجاره دادن به معنای بالابردن خرج 
در سطح بالاست. طبق قانون اساسی ورزش باید برای مردم مجانی 
باشد. ما چه کار کرده ایم؟ آب، برق، گاز، تلفن و... را افزایش داده ایم و 

استادیوم ها نمی توانند از پس این هزینه ها برآیند.« 
 لیاقت

یزدانی خــرم در سال 13۸3 موفق به دریافت نشان لیاقت و 
مدیریت از محمدخاتمی، رئیس جمهور وقت ایران شد. وی بعد ها اما 
توسط احمدی نژاد برکنار شد. یزدانی خرم در مصاحبه ای با اشاره به 
این موضوع اظهارکرده است: دولت احمدی نژاد هیچ نقدی را تحمل 
نمی کرد و حاضر نبود در این مورد هیچ گذشتی کند. احمدی نژاد 
فقط به خاطر یک مصاحبه انتقادی دستور عزل من را صادر کرد و 
تا آخر هم موضوع را شخصا پیگیری کرد. خبردارم خود احمدی نژاد 
دوست داشت رئیس فدراسیون فوتبال شود و بعدا وقتی از ممانعت 
قانونی نهادهایی مثل فیفا مطلع شده بود در این باره تغییر موضع داد 
و تلاش کرد علی آبادی رئیس فدراسیون فوتبال شود که این اتفاق 

هم در نهایت رخ نداد. 
 درگذشت 

محمدرضا یزدانی خرم یکشنبه ۲6 دی ماه 1400 به دلیل به دلیل 
بیماری عروقی و کهولت سن در منزلش، درگذشت. روزنامه 
»آرمان ملی« این ضایعه را به خانواده یزدانی خرم و اهالی ورزش 

تسلیت می گوید. 

نشان لیاقت از »خاتمی«؛ برکناری توسط »احمدی نژاد«

وداع با معمار والیبال ایران 

سرمربی تیم فوتبال سپاهان اعتقاد دارد فقط جدول رده بندی 
مسابقات است که نشان می دهد او چه کار است. 

 دیدار مقابل آلومینیوم
محرم نویدکیا در نشست خبری پیش از دیدار با آلومینیوم در 
جام حذفی اظهارداشت: ابتدا وظیفه دارم یک تشکر ویژه از کادرفنی و 
باشگاه آلومینیوم داشته باشم، چون تمام تلاش شان را کردند تا امکانات 
خوبی داشته باشیم و به ما زمین تمرین دادند. وی در مورد دیدار تیمش 
مقابل آلومینیوم خاطرنشان کرد: واقعیت این است که این بازی در 
جام حذفی است و شوخی بردار نیست. هر تیمی شانسش را از دست 
بدهد، دیگر راه برگشتی نخواهد داشت. بعداز بازی قبلی در لیگ گفتم 
بازی خیلی جذابی نبود. ما چند موقعیت داشتیم، ولی نوع بازی خیلی 
خوب نبود. البته باید به بازیکنانم حق بدهم. در نیمه اول باد شدیدی 
بود. زمین هم با وجود اینکه صاف و خوب است، ولی زیرسازی سفتی 

دارد و توپ پله می شد. 
 لیگ یا حذفی؟

نویدکیا در واکنش به این پرسش که با توجه به شرایط لیگ برتر آیا 
سپاهان بیشتر تمرکز خود را روی جام حذفی خواهد گذاشت، ادامه داد: 
اگر بخواهم واقع بینانه حرف بزنم تیم هایی که خودشان را برای قهرمانی 
لیگ آماده کردند، دوست دارند جام حذفی را هم به دست بیاورند. تیم ها 

به همان نسبتی که شانس قهرمانی لیگ را دارند، به همان اندازه 
هم شانس قهرمانی جام حذفی را برای خود قائل هستند، 
ولی جام حذفی واقعا جام خطرناکی است، چون اگر 
یک مساوی یا باخت بیاورید دیگر نمی توانید هفته بعد 
جبران کنید. بنابراین هر تیمی شانس یکسان دارد، چون 

ممکن است بازی به وقت های اضافی و پنالتی کشیده 
می شود. وی ادامه داد: خیلی تیم ها هم از لیگ های 
پایین تر می آیند و شانس خود را امتحان می کنند 
و با استفاده از لایه های دفاعی خوب از شانس 
خود استفاده می کنند. باید به آنها هم حق داد. 
به همین خاطر جام حذفی جام پیچیده ای است 
و خیلی تمرکز بالایی می خـــواهد. هر کسی هم 
این شانس را دارد تا به مراحل بالا برسد. ما در 
سال های گذشته تیم های رده پایینی داشتیم که 
حتی به فینال این مسابقات نیز رسیده اند. باید به 
همه احترام گذاشت. ما هم دل مان می خواهــد 
مــثل بقیه تیم ها از شانس مــــان استفاده 

کنیم، ولی اینکه چقدر موفق می شویم را آینده 
مشخص می کند. 

 فشار روی سپاهان 
»پیش از شروع لیگ برتر، سپاهان مدعی اول قهرمانی 
لیگ برتر بود و اگر این تیم از جام حذفی نیز حذف شود 
فشار زیادی روی تیم شما خواهد بود.«، نویدکیا در واکنش 
به طرح این موضوع تصریح کرد: فشار برای تیم های بزرگ 
طبیعی است. اگر بازیکنان هم این فشارها را تحمل نکنند 
اصلا نباید با سپاهان قرارداد ببندند. بازیکنان و کادری که به چنین 
تیمی می آیند از روز اول می دانند که باید این فشارها را 
تحمل کنند. این طبیعی است. وی خاطرنشان کرد: 
من یادم هست سرمربی بایرن مونیخ مصاحبه 
خیلی زیبایی کرد. به او گفتند بهترین دوستت 
در تیم و کادر کیست، او جواب داد بهترین 
دوستم جدول است. فقط جدول است 
که نشان می دهد من چه کاره هستم. 
اگر شرایط من پایین باشد هرکسی 
به خودش اجازه می دهد به من حرف 
باشد هیچکس  بالا  اگر  ولی  بزند، 
نمی تواند به من حرف بزند. این یک 
واقعیت است. ولی تا جایی که من 
تیمم را می شناســم و این مدت 
بــا بازیکنانم کـــار کـــردم، 
مـا یکـــی از مـــدعیــــان 
اصلــــــی قهـــــرمانـــی 

هستیم. صددرصد. 

محرم نویدکیا، سرمربی سپاهان: 

جدول نشان می دهد من چه کاره هستم

      تصمیم 
موندو دیپورتیوو بر خلاف نشریه اسپورت مدعی 
شد رئال مادرید تمایلی به توافق با هالند ندارد. 
موندودیپورتیوو از تیتر تصمیم هالند بهره برده است 
و نوشته ارلینگ هالند به زودی تصمیم نهایی خود را به 

اطلاع مدیران دورتموند خواهد رساند.

      حمایت
علی دایی با انتشار ویدئویی زیبا از حال وهوای 
اردوی تیم ملی بانوان کشورمان ضمن آرزوی موفقیت 
برای آنها نوشت: باعث افتخار است که تیم ملی فوتبال 
بانوان ایران توانست برای اولین بار سهمیه مسابقات 

آسیایی را به دست بیاورد.

            جنجال 
درگیری در جام حذفی اسپانیا به تعویق بازی انجامید. 
فدراسیون اسپانیا نوشت: بازی مرحله یک هشتم 
پایانی کوپادل ری بین رئال بتیس و سویا به حالت تعلیق 
درآمد. فدراسیون فوتبال اسپانیا انجام هرگونه اقدام 

خشونت آمیزی را محکوم می کند.

ت
شــ

سنو
عک

پرسپولیس در نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال 
ایران به عنوان نایب قهرمانی دست پیدا کرد. 
در این خصوص جواد منافی مربی پیشین تیم 

پرسپولیس پاسخگوی سوالات بود. 
 عملکرد پرسپولیس را در نیم فصل اول 

چگونه دیدید؟
پس از بازی با الهلال که در آن مسابقه 
پرسپولیس دچار افت شده بود در ابتدای فصل 
نیز شروع خوبی را شاهد نبودیم. برخی نفرات 
در حد و اندازه پرسپولیس نبودند و این تیم 
نیاز به مهره هایی دارد که در حد تیم ملی باشند. 
بازیکنی که 6 ماه تا یکسال نیاز به زمان داشته 
باشد تا در پرسپولیس جا بیفتد به این تیم کمک 
زیادی نمی کند. در میان نفرات جذب شده در 
این فصل برخی کیفیت لازم را ارائه نکرده اند. 
البته با گذشت زمان پرسپولیس بهتر شد. در 
پایان نیم فصل اول سرخ پوشان در رتبه دوم 
ایستادند و می توانند به قهرمانی امیدوار باشند. 
 پیش بینی تان درباره نیم فصل دوم 

چیست؟
تمامی اعضای تیم پرسپولیس می دانند کار 
سختی پیش رو دارند و بازی آسانی در لیگ برتر 
وجود ندارد. هیچ حریفی را نباید دستکم گرفت 
و البته در جریان بازی ها باید امتیازی از دست 
نرود. با توجه به پارگی رباط صلیبی عیسی 
آل کثیر، مهدی عبدی تنها مهاجم هدف تیم 
است و باید در فصل نقل وانتقالات با جذب 
مهاجم زهردار، معضل تهاجمی تیم برطرف 
شود. اگر کادرفنی بتوانند در خط دفاعی و 
دروازه نیز بازیکن جذب کنند پرسپولیس 
می تواند در پایان فصل بالاتر از استقلال قرار 

بگیرد. 
 پرسپولیس در ادامه جام حذفی با 
ذوب آهن دیدار دارد. این مسابقه را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
قطعا نماینده اصفهان در این بازی خانگی 
به دنبال کسب نتیجه مطلوب است. تیم های 
لیگ برتری می توانند با پنج پیروزی در جام 
مستقیم  سهمیه  و  شوند  قهرمان  حذفی 
لیگ قهرمانان آسیا را کسب کنند. نباید به 
برتری دو بر صفر لیگ برتر مقابل ذوب آهن توجه 
کرد چون مصاف جام حذفی داستان دیگری 
دارد. بدون شک حریف اصفهانی با تمام قدرت 
بازی خواهد کرد تا بتواند خود را به مرحله بعدی 
برساند. پرسپولیس باید هوشیار باشد و ضمن 
استفاده از موقعیت ها به حریف فرصتی ندهد تا 
بتواند به جمع ۸ تیم برتر جام حذفی صعود کند. 
تیمی که فرصت طلب باشد بخت بیشتری برای 
برنده شدن دارد و در این زمینه باید بازیکنان 

پرسپولیس بهتر باشند. 

گفـــتوگـــو

خزانه دار ابهاماتی را در مورد 
جودو مطرح کرده است

تسنیم: رضا صالحی امیری رئیس کمیته 
ملی المپیک در خصوص اینکه آیا رئیس جودو 
با توجه به تعلیق این فدراسیون می تواند در 
مجمع انتخابات کمیته ملی المپیک حاضر 
شود، یادآوری کرد: این مسائل باید از کمیته 
بین المللی المپیک استعلام شود و براساس 
آن تصمیم گیری می شود. هنوز در این مورد 
تصمیم گیری نشده است . صالحی امیری در 
مورد اینکه فدراسیون جودو مدعی است 
که تنها 50 درصد بودجه مصوب خود را از 
کمیته ملی المپیک دریافت کرده است، 
گفت: در مورد بودجه همه فدراسیون به 
جز یک مورد پرداخت ها انجام شده است . 
در مورد جودو باید بگویم بعد از گزارشی که 
ابهاماتی در آن توسط خزانه دار مطرح شد، طی 
نامه ای از فدراسیون سوال کردیم و ان شاءا... 
جواب مستند ارائه می دهند و بر اساس پاسخ 
مستندی که دریافت می کنیم بودجه آنها را 

پرداخت می کنیم. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

جواد منافی: 
 پرسپولیس 

می تواند بالاتر از 
استقلال بایستد! 

کی  روش از انتشار جزئیات 
قراردادش عصبانی است

با وجود کسب پیروزی مصر در دومین 
دیدار خود در جام ملت های آفریقا، رسانه ها 
و پیشکسوتان فوتبال مصر همچـــنان از 
کی روش انتقاد می کنند و بر این باور هستند 
که سرمربی پرتغالی باید بـــرکنار شود. نلو 
وینگادا هموطن و همکار همیشگی کی روش 
که به عنوان مدیرفنی با فدراسیون و تیم ملی 
مصر همکاری می کند، ضمن دفاع از عملکرد 
سرمربی پرتغالی اعلام کرد کــه این مربی از 
افشای جزئیات قرارداد خودش در رسانه ها 
عصبانی است. وینگادا در گفت و گو با تلویزیون 
الحیات مصر در این خصوص گفت: هرکس 
جای کی روش باشد از این اتفاق ناراحت 
می شود. این درست نیست که جزئیات قرارداد 
در رسانه ها اعلام شود. این موضوع ارتباط 
محرمانه فدراسیون با سرمربی است و نباید 
به رسانه ها کشیده شود تا تمرکز سرمربی 
تیم ملی را بگیرد. رسانه های مصر جزئیاتی 
از قرارداد کی روش و فدراسیون فوتبال این 
کشور منتشر کردند که نشان می داد شرط 
فسخ قرارداد این مربی پرداخت غرامت 

یکسال ونیم از مبلغ قرارداد است. 


